
Protokół Nr 45

z posiedzenia Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego RG które odbyło 
się w dniu 23.07. 2018r.
Posiedzenie komisji trwało od godz. 1100 -  1200

Na posiedzeniu komisji obecni byli:
1. Kuligowski Mirosław — przewodniczący komisji
2. Kuśkowska Helena — członek komisji
3. Marcinkiewicz Andrzej — członek komisji
4. Kłębek Krzysztof— członek
5. Misztal Mariusz — członek komisji
6. Rasiński Tomasz — członek komisji

W posiedzeniu komisji uczestniczyli.’ p. Radosław Korzeniewski — Wójt, p. Zenon Zadróżny 
Z-ca Wójta, p. Piotr Breda- Naczelnik OSP Dąbrówka, p. Arkadiusz Augustyniak, p. Ewa 
Kornacka- ds. obsługi inwestycji komunalnych. Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Pan 
Mirosław Kuligowski, powitał zebranych i przedstawił porządek posiedzenia.

1. Zakup samochodów dla OSP Dąbrówka i OSP Kolaków oraz zakup samochodu dla 
niepełnosprawnych.
2. Rozpatrzenie podań do komisji.
3. Sprawy różne

Przebieg posiedzenia. 

Ad.1

P. Zenon Zadróżny przedstawił komisji warunki zakupu samochodu dla OSP Dąbrówka. 
Uchwała budżetowa zwiększa plan wydatków i dochodów o 30 000,00 zł na zakup 
samochodu pożarniczego dla OSP Dąbrówka, 70 000,00 zł na zakup samochodu 
specjalistycznego do przewożenia osób niepełnosprawnych z tytułu wpływu z podatku VAT. 
Zwiększa się plan wydatków budżetu o 170 000,00 zł na zakup samochodu dla OSP 
Dąbrówka oraz 110 000,00 zł na zakup samochodu pożarniczego dla Osp Kołaków.
Komisja omówiła wszystkie oferty z przebytego przetargu. Naczelnik OSP Dąbrówka 
przedstawił komisji warunki jakie powinien spełnić zakupiony samochód.

P. Marcinkiewicz Andrzej zaproponował aby zapoznać się z ofertami które wpłynęły na 
zakup samochodu dla OSP Kołaków. P. Ewa Kornacka przedstawiła komisji wszystkie 
warunki i szczegóły ofert.
Komisja głosowała za zakupem samochodu dla osób niepełnosprawnych, dla OSP Dąbrówka 
i OSP Kołaków- 4 głosy „za”, 2 głosy „wstrzymane”.

P. Zenon Zadróżny przedstawił również komisji informację w sprawie lokalnego transportu 
zbiorowego- Linia R5. Uchwała budżetowa zwiększa plan dochodów i wydatków



o 60 000,00 zł na ten cel. Łączne nakłady finansowe jakie poniesione zostaną z tego tytułu 
to 147 000,00 zł.

Komisja zdecydowała o przedłożeniu na najbliższą sesję projektu uchwały w sprawie 
wyażenia zgody na zawarcie z Gmina Radzymin porozumieniu w sprawie wspólnego 
wykonywania zadań w zakresie lokalnego transportu zbiorowego, łączącego obszar Gminy 
Dąbrówka z obszarem Gminy Radzymin.

Ad. 2

Przewodniczący Komisji odczytał pismo od Ordynatora Oddziału Chirurgii Ogólnej 
Szpitala MBNP w Wołominie dr n. med. Przemysława Ciesielskiego w sprawie wsparcia 
finansowego w celu wykonania remontu Oddziału Chirurgii. W tej kwestii komisja uznała, iż 
wniosek ten zostanie przekazany Wójtowi w celu ujęcia go w projekcie budżetu na następny 
rok.

Kolejne pismo wpłynęło od p. Sławomira Rosy w sprawie naprawy dachu strażnicy OSP 
w Chajętach. Komisja zapoznała się ze wstępnym kosztorysem naprawy dachu w kwocie 
w kwocie 70 000 zł. Realizację tego zadania należy ująć w przyszłorocznym budżecie.
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